
 
 

Kristiansund, 14. september 2021 
 

Uttalelse 
 

Ref. initiativ fra «Idrett må bestå» 
  
 
 
 
 

«Idrett» har en lang historie som anlegg for både organisert og uorganisert aktivitet i Kristiansund 
sentrum. I flere år har imidlertid fremtiden til Idrett vært usikker. Det har fra kommunen sin side blitt 
fremmet forslag om salg av deler av arealet, og det har også i den politiske debatten vært forvirring 
rundt hvilke areal som faktisk inngår i anlegget. 

Kristiansund Idrettsråd (KIR) mener nå det er på tide å politisk frede anlegget og gå inn i en prosess for å 
videreutvikle det. Det er uheldig for både brukerne av Idrett og befolkningen generelt at det ikke endelig 
avklares hva Idrett er, og ikke minst hva det skal være i fremtiden.  

KIR støtter derfor «Idrett må bestå» sitt arbeid med å utvikle Idrett til en viktig arena for både organisert 
og uorganisert fysisk aktivitet – også i fremtiden.  

 
 
 
 
 
 
 

På vegne av Kristiansund Idrettsråd: 
                    Henning Meese - styreleder 


